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Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. január 22-i soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilia polgármester
Holló Gyula alpolgármester 14,30 órától
Csombok Gyuláné
Fejes Lőrinc
Hajdú Zsolt
Kolozsvári Katalin
Németh Mihályné képviselők

Meghívottak:
Tóth János Zoltán jegyző
Dr. Molnár Péter aljegyző
Végváriné Oláh Erika védőnő
Hajdú Dóra védőnő
Dr. Adamidi Jelena vállalkozó háziorvos
Dr. Bús András vállalkozó háziorvos
Dr.Jozefovics Judit fogorvos
B. Kis János Praxis pályázat projektmenedzscr
Kóczián Istvánné Praxis pályázat pénzügyi vezető
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Pálfi Csabáné Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

Megjelentek:
Dr. Molnár Péter aljegyző
Végváriné Oláh Erika védőnő
Hajdú Dóra védőnő
Dr. Adamidi Jelena vállalkozó háziorvos
Dr. Bús András vállalkozó háziorvos
Dr.Jozefovics Judit fogorvos
Pálfi Csabáné Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

A jelenléti ív a jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegvzőkönyvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző

Az ülés 13:00 órakor kezdődött.

Magyar CsiHa polgármester köszöntötte a képviselő-testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megjelenteket. Megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a
képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitotta és javaslatot tett a meghívóban közölt
napirendi pontok elfogadására, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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2. Beszámo]ó a védőnői feladatok ellátásáról.
Előadó: Végváriné Oláh Erika és Hajdú Dóra védőnő

3. Tájékoztató az egészségügy helyzetéről, a háziorvosi tevékenységről.
Előadó: Dr. Adamidi Jelena ás Dr. Bús András háziorvosok

4. Tájékoztató a fogászati ellátásról.
Előadó: Dr. Jozefovics Judit fogorvos

5. Tájékoztató a praxis pályázatról.
Előadó: B. Kis János projektmenedzser, Kóczián Istvánné pénzügyi vezető

6. Az önkormányzat hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők illetményének egyes
eleineiről szóló 2/201 9.(II. 13.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

‘7. Egyebek

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki elfogadja az általa javasolt napirendi pontokat? Kézfeh~yújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az általa javasolt napirendi pontokat elfogadta,
melyről az alábbi határozat született:

1/2020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta Magyar
Csilla polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Beszámoló a védőnői feladatok ellátásáról.
Előadó: Végváriné Oláh Erika ás Hajdú Dóra védőnő

3. Tájékoztató az egészségügy helyzetéről, a háziorvosi tevékenységről.
Előadó: Dr. Adamidi Jelena és Dr. Bús András háziorvosok

4. Tájékoztató a fogászati ellátásról.
Előadó: Dr. Jozefovics Judit fogorvos

5. Tájékoztató a praxis pályázatról.
Előadó: B. Kis János projektmenedzser, Kóczián Istvánné pénzügyi vezető

6. Az önkormányzat hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők illetményének egyes
elemeiről szóló 2/2019.(II. 13.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2



7. Egyebek

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
A meghívő a jegyzőkönyvhöz „B” mellékletként csatolva.

1. napirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „C” inellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester elmondta: A lejárt határozatok végrehajtásáról szóló jelentés
kiküldésre került a képviselő-testületnek, a két ülés között végzett munkáról a tájékoztatót az
ülés előtt megkapták a képviselők.

A képviselők részéről a napirendhez kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla
polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a 1. napirendi pontot?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

212020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról adott
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend
(Irásos beszámoló ajegyzókönyvhöz „D” meuékletlcént csatolva.)

Magyar Csilla polgármester kérte a védőnőket, hogy amennyiben szóbeli kiegészítéssel
szeretnének élni, tegyék meg.

Végvári Oláh Erika védőnő kiegészítésként az alábbiakat mondta el: Mozgalmas évet zárt a
védőnői szolgálat a 2019. évben. Hosszú évek után az első év volt, amikor a két védőnői
körzetet ketten látták el, mivel Hajdú Dóra védőnő, pályakezdőként 2018. szeptember 1-jétől
az I. körzet védőnői feladatait látja el. Sajnos a védőnői szakmát is erőteljesen érinti a humán
erőforrás hiány, hiszen kolleganőjének hamar helyettesítést kellett elvállalni más településen.
A helyi körzet mellett Hevesen teljesít szolgálatot, ő maga pedig Tiszaszentimre településen
dolgozik heti 20 órában.
A gondozotti létszám a 2018. évhez képest csökkent, de a létszám csökkenés nem
eredményezte a veszélyeztetettként gondozottak számát.
Az I. számú védőnői körzet összlétszám tekintetében 25-30 %-a a gyerekeknek fokozott
gondozottként nyilvántartott. A II. számú védőnői körzetben valamivel kevesebb. A rizikó
faktorok nem feltétlenül egészségügyi, hanem főként környezeti és szociális okból adódnak.
Ezeknek a családoknak a problémái összetettek, amelyek rossz anyagi, szociális helyzetükből,
életvezetési problémákból, családi konfliktusokból, gyermeknevelési problémákból, rossz,
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szülői magatartásból adódnak. Ezeket a családokat igyekeznek mindig személyre, családra
szabott terv alapján gondozni, együttműködve a társ szakemberekkel.

Csombok Gyuláné a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Humán Bizottság a beszámolót
megtárgyalta, azt elfogadásrajavasolják a testületnek.
Fejes Lőrinc képviselő kérdése: A más településen végzett munkát a heti 40 órán belül
végzik?

Végváriné Oláh Erika védőnő az alábbiakban válaszolt: Heti 3 napot vannak helyben, és
heti 20 órában a másik településen. Hangsúlyozta: Úgy készítették el a helyettesítés rendjét,
hogy minden nap van helyben védőnő. Ó maga, kedden és szerdán helyettesít, Hajdú Dóra
pedig hétfőn és csütörtökön. Pénteken pedig mindketten itt vannak.

Fejes Lőrinc képviselő: A beszámoló tartalmazza, hogy óvodában, de olykor még az
iskolában sem rendelkeznek a gyermekek az alapvető készségekkel a higiénés szokások,
öltözködés, szociális készségek terén. Ennek be nem tartásával veszélyeztetik saját és társaik
egészségét. Történik-e változás abban az esetben, ha megbeszélésre kerül az orvosokkal,
intézményvezetőkkel.
A képviselő kérdésként tette Fel azt is, hogy a várandós megjelentés hogyan viszonyul a
korábbi évekhez viszonyítva.

Végváriné Oláh Erika védőnő válasza:
- Sajnos minden évben vannak olyai~ családok, akikkel nehéz együtt dolgozni, és

megértetni, hogy ezt az alapvető emberi szükségletet muszáj betartani, már
gyermekkorban a helyes szokásrendet kialakítani.
A védőnő bízik abban, hogy pozitív eredmények születnek. Ezen dolgoznak már a baba és
a kisgyermek korosztályt érintően a szülőknél, ezen túlmenően az óvoda, és az iskola is.
Ennek ellenére mindig van gyermek elhanyagolásból adódó probléma.

- Mivel csökkent a várandós gondozotti létszám, ezért csökkent a megjelenések száma is.

Magyar Csilla polgármester a napirendhez, elhangzottakhoz az alábbiakat mondta el: A
tegnapi nap folyamán járási polgármester találkozó volt, amelyen a Járáshivatal vezetője is
jelen volt. A Hivatalvezető elmondta, hogy január hónapban már 11 gyermek kiemelése
történt meg járási szinten. Szeretne a Járáshivatal és a Gyámhivatal vezetőjével, a
Családsegítő Központ és a Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjével, a jelzőrendszer tagjaival egy
megbeszélést folytatni. Ugy gondolja, hogy sokkal jobb működtetést lehetne elérni. Ehhez
azonban a törvényben meghatározott kulesszavak egységes értelmezésére lenne szükség. A
Járáshivatal vezetőjét kérte arra, hogy Február végéig kerüljön összehívásra ezeket az
embereket.
Az önkormányzat testületének is lesz ezzel kapcsolatban feladata.
Hozzá kell tenni azt is: annak ellenére, hogy bizonyos ellátások ingyenesek, ettől még nem
szűnnek meg bizonyos problémák’ Téves elgondolás az, hogy a szülőnek nincs felelőssége.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette Fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a védőnői szolgálat beszámolóját?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következőképpen határozott:
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212020.g. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a védőnő
feladatok ellátásáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Végváriné Oláh Erika védőnő
Hajdú Dóra védőnő

Határidő: értelem szerint.

3. napirend
(Írásos tájékoztató ajegyzói’önyvhöz „E” és „F” inellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester az egészségügy helyzetéről, háziorvosi tevékenységről szóló
tájékoztató kapcsán elmondta: Dr. Adamidi Jelena háziorvos rendelése miatt a testületi ülésen
nem tudott megjelenni. Amennyiben a képviselő-testület részéről a doktornő tájékoztatójával
kapcsolatban kérdés merül fel azt Írásban eljuttatásra kerül hozzá és szóban, vagy írásban
válaszohii fog rá.
A polgármester kérte Dr. Bús András háziorvost, amennyiben van kiegészítése, tegye azt
meg.

Dr. Bús András háziorvos kiegészítésében a következőket mondta el: Pályázaton nyert egy
transztelefonikus EKG készüléket, mellyel összeköttetésben vannak a Debreceni Klinikával.
Pozitív eredmény, hogy a közelmúltban sikerült egy életet megmenteni ezzel a készülékkel. A
beteg vizsgálata során rossz eredményt mutatott a készülék, melyet az interneten keresztül
elküldtek Debrecenbe, s onnan jelzés érkezett, hogy a beteg infarktus gyanús.
A szakrendelésekre az előjegyzések nem javulnak. A belgyógyászati vizsgálatra 2-3 hónapot
kell várni, így a háziorvosi beteg ellátást nagyon megnehezíti. A betegek egy része már
magán orvosi szakellátásra jelentkezik be, de már ott is van, ahol több hetes várakozási idő
van. A betegeknél is előfordul a türelmetlenség, de a mai egészségügyi rendszerben nem lehet
a rövid időn belüli szakvizsgálatot elérni.
Az előjegyzéssel kapcsolatban a másik nagy probléma, hogy bizonyos esetekben a
szakrendelőkben a betegeknek azt mondják, hogy miért nem kérte ‚.sürgősre” a vizsgálatot?
Amikor ezt teszi, akkor meg felróják neki, hogy miért Így kérte?

Kolozsvári Katalin képviselő információi szerint a praxis közösségen belül a szűrőbuszok
kihasználása elég rossz. Kérdése: Van-e arra lehetőség, hogy még több esetben szűrőbuszt
hozni Kiskörére?

Magyar Csilla polgármester válasza: Amennyiben a képviselő-testület a költségvetésbe
betervezi a szűröbusz költségét, abban az esetben lehet róla szó.

Dr. Bús András háziorvos elmondta: A praxis közösség a szűrőbuszokért fizetett. Olyan
Országos hálózat már nincs, ami 30 évvel ezelőtt volt, mert azok a buszok elavultak. Szó van
arról, hogy vissza kellene állítani, mivel nagyon rossz a szűrési morál. Látszik ez abból is,
hogy amikor a szűrőbuszt lehozták, háromszor annyi embert lehetett volna szűrni, mint
amennyi megjelent.

Magyar Csilla polgármester: A praxis pályázat keretében olyan lehetőségek voltak, amely
az itt élő embereket szolgálta. Az más kérdés, hogy hányan veszik igénybe.
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A polgármester megköszönte az együttműködést.

Fejes Lőrinc képviselő gratulált az egészségügyben dolgozóknak védőnőkkel történő jó
együttműködésért.
Sajnos elszomorító a magas vérnyomásos betegségek magas aránya.
A képviselő kérdése: Az e-recept hogyan működik?

Dr. Bús András háziorvos válasza: Ez év január 1 -jétől kötelező az e-recept. Uj személyi
igazolvány, vagy TM kártya szükséges hozzá. Az adatokat interneten keresztül küldik, és az
országban bármely gyógyszertárban kiváltható. A recept kiváltása viszont az okmányok
valamelyikével történhet meg. Azt viszont tudni kell, hogy a rendszeresen szedett
gyógyszerekre vonatkozik.
A vizsgálatok eredményeit is megkapják interneten keresztül, kicsit távol esik tőle ez a
technikai rendszere, de elibez hozzá kell szokni, mert van előnye.
Attól azonban fél, hogy az e-recept bevezetésével a gondozás csökken.

Fejes Lőrinc képviselő további kérdése: Az e-recept bevezetésével az adminisztrációs
munka csökken?

Dr. Bús András háziorvos válasza: Azt gondolták, bogy csökkenni fog, de a 14 év alatti
gyermekek részére kötelező receptet adni, így a recept aláírása továbbra is megvan.

Magyar Csilla polgármester megkérte Csombok Gyulánét a Humán Bizottság elnökét, hogy
ismertesse a Bizottság döntését.

Csombok Gyuláné a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Humán Bizottság megtárgyalta
Dr. Bús András és Dr. Adamidi Jelena háziorvosok tájékoztatóját és azt elfogadásra
javasolták a testület részére.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a két orvos tájékoztatóját? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

4/2020.(I. 223 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta az egészségügy
helyzetéről, a háziorvosi tevékenységről szóló tájékoztatót mindkét háziorvosi szolgálat
vonatkozásában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Dr. Adamidi Jelena háziorvos
Dr. Bús András háziorvos

Határidő: értelem szerint.
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4. napirend
(Írásos tájékoztató ajegyzóisönyvhöz „G” mellélcletként csatolva.)

Magyar Csifla polgármester kérte Dr. Jezefovics Judit fogorvost, amennyiben kiegészítéssel
kíván élni, tegye azt meg.

Dr. Jozefovics Judit fogorvos kiegészítésként elmondta: Januártól óvodás gyermekeket is
vizsgál, s ez némi optimizmust jelent számára. Harminckét kisgyermek közül tíznek ép volt a
foga, és ilyen már nagyon régen fordult elő.
Sajnos az iskolás gyerekeknél továbbra is az előző évekhez hasonlóan fennáll a probléma.

Fejes Lőrinc képviselő a tájékoztatót elolvasva szomorú tényként állapította meg, hogy a
kezelhető fog eltávolítását kérik. A gyerekek fogazati állapota továbbra is katasztrofális.
Pozitív dolog: pályázati támogatásból új eszközöket kaptak.
A képviselő gratulált a Népegészségügyi Osztály dicsérete.

Dr. Jozefovics Judit fogorvos elmondta, hogy az ellenőrzés során a követelményeknek
megfeleltek, mindent rendben találtak.

Magyar Csilla polgármester kérte Csombok Gyulánét a Humán Bizottság elnökét, hogy
ismertesse a Bizottság döntését.

Csombok Gyuláné a Humán Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság a testületi ülést
megelőzően a tájékoztatót megtárgyalta, azt elfogadásra javasolják a testületnek.

Magyar Csilla polgármester elmondta, bogy a Magyar Falu program keretében orvosi
eszközökre lehetett pályázni, s ebben a védőnői szolgálathoz és a fogorvosi rendelőhöz
szükséges eszközök kerültek korszerűsítésre, megújításra.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta következő határozatát:

512020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a fogászati
ellátásról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Dr. Jozefovics Judit fogorvos

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
(Írásos tájékoztató ajegj’zó’könyv „H” mellékletét képezi.)

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: Lezárult a
praxis pályázat, a záró elszámolás ezután történik meg. A szakmai vezetés és a
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Kolozsvári Katalin a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság a
testületi ülést megelőzően megtárgyalta a rendelettervezetet, s elfogadásra javasolta a
testületnek. A pénzügyi keret adott, külön forrást nem kell keresni.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csifla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a rendelet módosítását? Kézfelnyújtással jelezze’

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta az év első rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 1/2020S1. 22.) önkormányzati
rendelete:
Az önkormányzat hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők illetményének egyes elemeiről
szóló 2/20 1 9.(II. 13.) önkormányzati rendelet módosításáról.
(A rendelet ajegyzó’könyvhöz »1” mellékletként csatolva.)

7. Egyebek

E napirendi pont keretében elsőként a Zsongó Erőemelő, Testépítő Sportegyesület kérelmét
tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében.
A polgármester a következőket mondta cl: A költségvetésbe minden évben betervezésre
kerül a civilszervezetek támogatására egy keretösszeg, melyre pályázatot nyújthatnak be. A
tavalyi évben a ZSETSE támogatást kapott az önkormányzattól, viszont pályázat útján a
Bethlen Gábor Alapkezelőtől is nyert támogatást. A ZSETSE elnöke kérte a megállapodás
módosítását, mivel júniusban szereztek tudomást a támogatásról, de akkor már az
önkormányzattól is megkapták.

Holló Gyula alpolgármester, ZSETSE elnöke a kérelemmel kapcsolatban elmondta: A
felszabaduló pénzeszközt, amit a bérleti díj fedezetére kértek, szántak, melynek összege
172.800,-Ft, március 31-ig az Egyesület más célra használhassa fel, mint amire eredetileg
kérték.
A kérelem benyújtásakor két pontban rögzítették, bogy mire szeretnék felhasználni a
támogatást. Az egyik: a helyiség bérleti díj. A másik: túrakerékpáros tagozat rendezvényei,
kondicionáló eszközök karbantartása, felújítása, sporteszköz beszerzés, valamint könyvelési
díj.
Amennyiben a képviselő-testület hozzájárulását adja, a módosításban ezek rögzítésre
kerülnek, amennyiben nem, visszautalásra kerül az összeg az önkormányzat számlájára.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése, bogy miért lett maradvány összeg?

Holló Gyula alpolgármester, ZSETSE elnöke válasza: Ahogy azt polgármester asszony is
elmondta, bérleti díj fedezetére pályázati támogatást nyertek a Bethlen Gábor Alapkezelőtől,
melynek összege 177.800,-Ft.

Dr. Molnár Péter aljegyző hozzátette: Jóhiszeműen járt el az Egyesület. Az Alapkezelőhöz a
pályázatot még januárban nyújtotta be, de a döntés jóval később született. A bérleti díjra pedig
szükség volt, így az önkormányzathoz benyújtotta a civilszervezetek támogatására a
pályázatot.
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népegészségügyi koordinátor kérésére decemberben két számlát teljesítettek Úgy, hogy még a
támogató hatóságtól nem érkezett meg a pénz. Onkonnányzati számláról került átvezetésre és
6 millió forint lett kifizetve a két egyéni vállalkozónak. A hatóság az elszámolás végén
megküldi az önkormányzatnak a pénzt.
A polgármester kiemelte, hogy sok eszköz került beszerzésre és a program ideje alatt átadták
a használóknak. Nyilvánvalóan ezek önkormányzati tulajdonban vannak, a projekt pénzügyi
lezárása után pedig egyeztetnek róla. Sajnos az embereket nehezen lehetett bevonni a
programokra, és nem minden esetben volt megfelelő létszám. Ennek ellenére kedvező
pályázati felhívás esetén lehetséges a folytatás, amennyiben a képviselő-testület a pályázat
benyújtása mellett dönt.
Fontos azt is megemlíteni, hogy a praxis közösségben dolgozóknak, résztvevőknek kiemeh
bért, juttatást tudtak nyújtani, ami a megbecsülést is jelenti.
Orül annak, hogy megvalósulhatott a program és doktor úr elvállalta a szakmai vezetést.

Holló Gyula alpolgármester megérkezett az ülésre.

Dr. Bús András háziorvos elmondta, hogy a kollegák elégedettek voltak a pályázat adta
lehetőségekkel, a lakosság pedig élvezhette ennek előnyét.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése, hogy van-e lehetőség ilyen programra a jövőben?

Magyar Csilla polgármester válasza: A pályázat közben már volt egy, a Magyar Kormány
által meghirdetett pályázat, és remélhetőleg ebben az évben is lehetőség lesz rá.

Fejes Lőrinc képviselő véleménye, hogy lehetőség esetén élni kell vele.

A képviselők részéről több kérdés és észrevétel nem volt, a képviselő-testület a praxis
pályázatról adott tájékoztatást tudomásul vette.

6. napirend

Magyar Csilla polgármester a következőket teijesztette a testület elé: A képviselő-testület
előtt lévő köztisztviselői illetményről szóló rendelet tavalyi évben került megalkotásra annak
kapcsán, hogy 2019. évben pályázatot lehetett benyújtani a Belügyminisztériumhoz illetmény
kiegészitésre. A rendelet megalkotásakor nem lehetett tudni, hogy ebben az évben lesz-e ilyen
pályázat, Így a rendelet 2019. évre terjedt ki. A központi költségvetésbe betervezték a
pályázatot benyújtott önkormányzatok köztisztviselői béreit. Mivel a rendelet 2019. december
31-ig volt hatályos, törlésre kerül a dátum, Így a rendelet hatályon kívül helyezésig érvényben
lesz azzal az illetményalappal, amely a központi költségvetésbe betervezésre került.

Dr. Molnár Péter aljegyző kiegészítésként a következőket mondta cl: A köztisztviselői
alapilletmény szorzóból és illetményalapból áll. Ezek jelenleg: 38.650,-Ft, amihez középfok
esetén pályakezdőként 1,79-es, 37 év jogviszony után 4,4-es szorzóval. Felsőfokúak esetén a
számok: 3,1 — 6,0. ez jelenleg a legtöbb dolgozó esetén a garantált bérminimumra sem volna
elég. Szerencsére az állam arra az összegre kiegészíti az illetményt. A bértábla az előterjesztés
mellékletét képezi. Ezen a helyzeten változtathat az új költségvetési forrás. Az aljegyző
megköszönte a Pénzügyi és Jogi Bizottság támogatását.

Magyar Csilla polgármester kérte Kolozsvári Katalint a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a Bizottság döntését.
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Kolozsvári Katalin képviselő az alábbi véleményt fogalmazta meg: A volt Zsongó épület ott
van, és máshová kell fizetni nagy összegű bérleti díjat. Kérdése, hogy nem lehetne ezt a
Zsongó épületére fordítani? Igy az önkormányzatnál maradna a pénz, és nem másnak
fizetnének.

Magyar Csilla polgármester válasza: A Zsongó épületének belső felújítása 40 millió forint.
Ameimyiben a képviselő-testület erre megtalálja a forrást, abban a pillanatban hozzáfognak a
felújításhoz.

Holló Gyula alpolgármester, ZSETSE elnöke: Úgy gondolja, hogy idejét múlt, nem érné
meg. Egyrészt, mert nincs meg a belső felújítás, másrészt a sportcentrumnak a megépítése
remélhetőleg ebben az évben elkezdődik, ennek meglétével jobb helyzetbe lesznek, addig
talán már kibírják.

E témához kapcsolódva Kolozsvári Katalin képviselő kérdése, hogy mi a cél a továbbiakban
a Zsongó és a varroda épületével?

Magyar Csilla polgármester a következők szerint válaszolt: Amennyiben megtalálja hozzá a
képviselő-testület forrást, az lesz a célja. El kell mondani azt, bogy nagyon leromlott épületek
voltak, amennyiben nem történt volna meg a felújitásuk, a beázás miatt összeomlott volna.
Nyílás záró cserére, külső szigetelésre, és a fZidém szigetelésére adtak támogatást. Mivel
sátortetőt nem lehetett rá tenni, egy különleges technológiával a beázás megszüntetésre került.
A fütés, világítás korszerűsítés több 10 millió forintba kerülne.
Kétféle hasznosításra lehet gondolni. Befektető és a vele való megegyezés a belső felújításra.
Az önkormányzat elindította a Magyar Allamtól való önkonriányzati tulajdonba kerülését, de
évek óta nem történt semmi sem.
A másik lehetőség: turisztikai célra történő felhasználás. Ezek mellett harmadik lehetőségként
a szociális célú rendelkezésre állás is felmerülhet.
Ezen épületehek a felújítását KEOP pályázatokból lehetett megvalósítani, mint ahogy a
rendőrség épületét, az iskolában a tornatermet. Minden olyan önkormányzati ingatlan
felújításra került, amely közcélokat szolgál.
A pályázatok során nem úgy működik, hogy az önkormányzat azt csinálja, amit kigondol. Az
uniós és hazai forrásoknál van egy sorrend, meghatározzák azt, hogy milyen gazdasági
környezetben, milyen gazdasági, szociális motívumokat engednek pályázni. Az irányító
hatóság mondja meg amire lehet pályázni. Az önkormányzatnak kell igazítani az
erőforrásokat.
Nem szűk körben kell nézni, hanem tágabb keretben. Allandóan figyelemmel kísérik a
pályázatokat, azt, hogy mit lehet belőle kihozni.

Csombok Gyuláné képviselő a ZSETSE kérelmével kapcsolatban tette fel kérdését, mely
szerint: Az Egyesület által jelenleg használt edzőtermet meddig lehet még használni?
Tudomása szerint nincs jó állapotban. Az ANTSZ engedélye szükséges a működéshez?

Holló Gyula alpolgármester, ZSETSE elnöke válasza: Nincs sem jobb, sem rosszabb
állapotban.
Az ANTSZ engedélyével kapcsolatban nemmel válaszolt.

Dr. Molnár Péter aljegyző hozzátette: Közfeladatot nem látnak cl, nincs üzemeltetési
kötelezettsége.



A képviselők részéről több kérdés nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta ZSETSE anyagi támogatásról szóló szerződés módosítására vonatkozó kérelmét.

Holló Gyula alpolgármester érintettség miatt kérte a szavazástól való mentességet.
Ennek alapján Magyar Csilla polgármester a következő kérdést intézte a testület felé:

- Ki az, aki elfogadja Holló Gyula alpolgármester szavazás alóli mentességét?
Kézfehyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy 6 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta Holló Gyula alpolgármester szavazás
alóli mentességét, melyről a határozat a következő:

612020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Holló Gyula
alpolgármester szavazás alóli mentességét a „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület és
Kisköre Városi Onkormányzat között létrejött anyagi támogatásról szóló támogatási szerződés
módosítása tárgyában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a ZSETSE támogatási szerződés módosítása
ügyében az alábbi kérdést tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a támogatási szerződés
módosítását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar Csifla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

7/2020.0. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett támogatja a
„Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület és Kisköre Városi Önkormányzat között
létrejött anyagi támogatásról szóló támogatási szerződés módosítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Holló Gyula ZSETSE elnöke

Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő
testület Kisköre Városfenntartó Kit. 2020-2021. évi közmunka program keretében végzendő
munka engedélyezését. A polgármester előterjesztésében az alábbiakat mondta el: A
Foglalkoztatási Osztály az önkormányzat engedélyéhez köti Kisköre Városfenntartó Kit.
2020-21-es közmunka program megvalósítás lehetőségét.

Magyar Csilla polgármester ismertette a határozati javaslatot, mely a következő:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete engedélyezi, illetve hozzájárul ahhoz, hogy
Kisköre Városfenntartó és Szolgáltató KR. 2020-2021. évi közmunka programja
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megvalósítása során a rnunkatervben megjelölt munkaterületeken a tervezett és szükséges
munkálatokat elvégezze.
Erintett címek és helyrajzi számok: 3384 Kisköre, Széchenyi Út 24., továbbá Kisköre
belterület: 175/2, 178, 179, 184, 574/1, 574/2, 651, 652, 653, 654, 655, 659/2, 1151. 1172,
1260, 2261, 159/2. brsz.

A polgármester elmondta azt is, hogy helyi sajátosságban szeretnének olyan munkálatokat,
mint például utcák kátyúzását elvégezni. Ezen felül temetőben a meglévő padok felújítását
elvégezni, új padokat készíteni, valamint a játszóterekhez játszóeszközök elkészítését.
Természetesen ezek üzembe helyezése az illetékes hatóság engedélyezése után kerül ki a
játszótérre.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csifla polgármester kérdésként
tette fel: Engedélyezi-e, illetve hozzájárul-e a képviselő-testület az általa felolvasott határozati
javaslatban foglaltakhoz? Kézfeinyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

8/2020S1. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett engedélyezi, illetve
hozzájárul ahhoz, hogy Kisköre Városfenntartó és Szolgáltató KR. 2020-2021. évi közmunka
programja megvalósítása során a munkatervben megjelölt munkaterületeken a tervezett és
szükséges munkálatokat elvégezze.
Erintett címek és helyrajzi számok: 3384 Kisköre, Széchenyi út 24., továbbá Kisköre
belterület: 175/2, 178, 179, 184, 574/1, 574/2, 651, 652, 653, 654, 655, 659/2, 1151. 1172,
1260, 2261, 159/2. brsz.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar CsiHa polgármester az alábbiakról adott tájékoztatást; Az autóbuszt
elvitte a vásárló. Uj autóbusz keresését elkezdték, sajnos vannak olyan típusok, amelyre több
hónapot várni kell. Nyilván a költségvetés tárgyalásakor, elfogadásakor lehet meglátni, hogy
mire lesz lehetőség. 22 személyes buszt néztek, és e mellé szeretnének még egy 9 személyes
kisbuszt. Ezért arra gondoltak, hogy a képviselő-testület hozzájárulását kérik a szolgálati
személygépkocsi értékesítéséhez.

Holló Gyula alpolgármester kiegészítésként elmondta: Az értékesített autóbusz kapacitása
nagyobb volt, azonban nem volt teljes a kihasználtsága, ezért gondoltak két kisebb jármű
megvételére. Típusonként változik, hogy hány személyes. Az IVECO és a Mercedes gyárt 22
személyes buszokat. A visszajelzések alapján az IVECO strapabíróbb és költséghatékonyabb,
itt viszont több várakozási idő van. Ennek kapcsán felmerült a Ford személygépkocsi
értékesítése.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Összegben mennyit jelent?
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Holló Gyula alpolgármester válasza: A autóbuszt 8 millió forint ± Áfáért értékesítette az
önkormányzat, ami fedezi a 9 személyes kisbusz költségét. A nagyobb autóbusz vásárlása
anyagi támogatásból valósulna meg.
A Ford személygépkocsi piaci értékét megnézték, 2 — 2,2 millió forint között van.
Utána néztek a használt autó kereskedésnél, sok ilyen típus vár értékesítésre.

Hajdu Zsolt képviselő a Ford értékesítését hirdetés feladásával javasolta’

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csifla polgármester az
alábbi kérdést tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a Ford személygépkocsi
értékesítését? Kézfelnyújtással jelezze’

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal következőképpen döntött:

912020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett támogatja az
önkormányzat tulajdonában lévő Ford Focus szolgálati személygépkocsi értékesítését.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A továbbiakban Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tanácsnok kijelőlését
tárgyalta a képviselő-testület. A polgármester a következőket mondta el: Január 24-én az
MTU-höz mennek aljegyző úrral. Előzőleg december 18-án voltak meghívva a stranddal
rendelkező önkormányzatok. A strandfejlesztésre keretösszeget nem adtak meg, hanem
meghatározták azt a sorrendet, ami alapján az MTU szeretné, hogyha fejlesztés lenne. A múlt
héten Guller Zoltán vezérigazgató a Tisza-tavi in&astruktúra fejlesztéséről beszélt.
Lehetőség adódik egyéni megbeszélésre is, és ennek során olyan csomagot tesznek le, amely
tartalmazza, hogy az önkormányzat mit szeretne, valamint mi az, amit a Tisza-tónál még tenni
kellene.
A sportcentrum engedélyezési és kiviteli tervei remélhetőleg március közepéig elkészülnek,
ezután elindulhat a közbeszerzés, és december 31-ig a pályázati fon-ás 80 %-ával cl kell
számolni. Ugyan akkor a fenntartással kapcsolatban is lesznek komoly önkormányzati,
képviselő-testületi döntések. Ezen felül még ott lesz a kikötő kérdése, mivel a MAI-IART erre
az évre üzemeltetésre kérte a kikötőt. A jövő hét folyamán jön a projektmenedzser és
tájékoztatást ad, hogy milyen formában történhet.
A gazdasági jellegű pályázatoknál ahhoz, hogy 100 %-os támogatottságú legyen, nem lehet
profitot termelni. Nem kis felelősségről van szó, mert fel kell állítani egy működtetésre
vonatkozó koncepciót úgy, hogy a pályázatnak is megfeleljen, és az önkormányzatnak is jó
legyen. Minden társadalmi csoportot meghallgatva kell ezekben az ügyekben eljárni és
tevékenykedni. Ennek kapcsán szeretné egy tanácsnok kijelölését Kisköre település
üzemeltetési feladatainak koordinálása és előkészítése céljából. E feladatra Hajdu Zsolt
képviselőt javasolja, mégpedig azért, mert nagy ismeretséggel rendelkezik, valamint
vállalkozói gondolkodással tud segítséget nyújtani e témában. Vállalkozó szellemben kell
eljárni. Azt gondolja, hogy Hajdu Zsolt segítsége sokat jelentene’ Az előkészítési munkákba a
jegyzők, a további tárgyalásokba alpolgármester úr és a bizottsági elnökök, főleg a Pénzügyi
Bizottság elnöke lenne bevonva.
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Hajdu Zsolt képviselő köszönte. hogy polgármester asszony rá gondolt e feladat ellátásával.

Holló Gyula alpolgármester elmondta: Hajdu Zsolt képviselő személye teljesen megfelel
erre a feladatra. Ugy gondolja, hogy teljesíteni fogja az elvártakat. Bízik abban, hogy vannak
olyan ötletei, amely mindenki számára megfelel.

Hajdu Zsolt képviselő elmondta, hogy nyilvánvaló a képviselő-testület aktív bevonása a
dolgokba, arról való döntés. Ezen kívül kérte a jegyzők segítségét. Különböző variációk,
gondolatok fognak felmerülni, amiről dönteni kell. Példaként az inkubátor ház timkcióval
való ellátását említette.

Fejes Lőrinc képviselő az alábbi véleményt fogalmazta meg: Azt látni kell, hogy folyamatos
feladatot és felügyeletet igényel az önkormányzat részéről. Időben helyén kell kezelni a
dolgokat, és nem utólag tudomást szerezni. Orvendetes, hogy a létesítmények száma
szaporodik. A lakóhajózás országos hírre tesz szert, és az üzemeltetése is kapcsolódik az
önkormányzati érdekekhez. A strand, a kikötő, inkubátorház, a településen lévő
létesítmények, feladatok, amelyek mind azt eredményezik jó, ha a képviselő közül naprakész
információval rendelkezik. Hajdu Zsolt képviselő személyét alkalmasnak tartja erre a
feladatra.

Magyar Csilla polgármester tiszteletdíj megállapítására a bizottsági elnökök tiszteletdíjának
megfelelő összeget javasolta.

A képviselők részéről kérdés, több vélemény nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta az általa javasoltakat.

Hajdu Zsolt képviselő érintettség miatt kérte a szavazástól való mentességet.
Ennek alapján Magyar Csilla polgármester a következő kérdést intézte a testület felé:

- Ki az, aki elfogadja Hajdu Zsolt képviselő szavazás alóli mentességét? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy 6 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta Hajdu Zsolt képviselő szavazás alóli
mentességét, melyről a határozat a következő:

I 012020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt
képviselő szavazás alóli mentességét település üzemeltetési feladatok ellátására tanácsnoknak
történő megbízása, valamint a tiszteletdíj megállapítása tárgyában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a tanácsnoki feladatok ellátására az alábbi
kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület Hajdu Zsolt képviselő településüzemeltetési
feladatok ellátására tanácsnoknak történő megbízását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar Csifla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:
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11/2020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kiskőre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett a település üzemeltetési
feladatok ellátásához tanácsnoknak megbízza Hajdu Zsolt képviselőt 2020. január 22. napjától.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar Csilla polgármester a tiszteletdíjra vonatkozóan tette fel kérdését, mely szerint:
Támogatja-e a képviselő-testület a tanácsnoki tiszteletdíj bizottsági elnökök tiszteletdíjának megfelelő
összeggel történő megállapítását?

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

12/2020.(I. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett Hajdu Zsolt képviselő
tanácsnoki tiszteletdíját a Pénzügyi és Jogi Bizottság, és Humán Bizottság elnöke tiszteletdíjának
megfelelő összegben állapítja meg 2020. január 22. napjától.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a képviselő-testület részére az alábbi tájékoztatást
adta; Tagnapi nap folyamán Szabó Zsolt Országgyűlési képviselő járási szintű megbeszélést tartott,
melyen elmondta, hogy újra lesznek naperőmű megépítésére pályázatok, 8 MW és 0,5 MW-os
naperőmű létesítésére. A 8 MW-os erőmúhöz 50 hektár egybeíliggő területet kérnek, azonban az
önkormányzat nem rendelkezik ilyen nagyságú területtel. A 0,5 MW-os erőműhöz I hektár terület
szükséges. Az Arpád úton van egy önkormányzati terület, valamint a temető mögött, amely 1,6 ha.
Eszébe jutott a volt, rekultivált hulladéklerakó helye. Ennek lehetőségére rákérdezett, és van rá példa,
hogy ilyen területet ajánlottak ki. A relcultiváeió ideje ez év december 31-én jár Ic. Ez a terület 3,6 ha
nagyságú. Még van egy terület az úgynevezett lőtér, amely 1,2 ha nagyságú. Ezen területek
bérbeadását lehetne megtenni, így az önkormányzat iparűzési adóhoz jutna, valamint bérleti díjat
kérhetne.
Országgyűlési képviselő Űr kérte a lehetséges ingatlanokról az adatok megküldését, melyet továbbítani
fog számára.

A képviselő-testület az elhangzott tájékoztatót tudomásul vették.

A továbbiakban Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület Farkas
András Kisköre, Rózsa út 14. szám alatti lakos üdülőingatlan lakóházzá nyilvánítási kérelmét.
A polgármester elmondta: Az ingatlan a besorolásból adódóan üdülőként van nyilvántartva, s ezt
szeretné lakóingatlanná átminősíttetni.

Dr. Molnár Péter aljegyző a kérelemre vonatkozóan a következőket mondta cl: Egy adás-vétel van
háttérben, a vevő szeretné, ha belterületi lakóingatlant vásárolhatna meg. Problémát jelent viszont az
övezeti besorolás, amelyen nem egyszerű változtatni.
Hatósági bizonyítványra van lehetőség, de a jegyzői hatóság ezt nem tudja kiadni, mivel a terület
továbbra is üdülőövezetként szerepel.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Átminősítés esetén nem kellene adót fizetni?

Dr. Molnár Péter aljegyző válasza; A belterületi ingatlanra vonatkozó szabályok lennének. Ebből
egy láncreakció alakulhat ki.

15



Hajdu Zsolt képviselő véleménye, hogy ezzel elindul egy folyamat, sokan fogják kérni és kérdésként
merül fel, hogy hogyan tudja a testület megállítani.

Németh Mihályné képviselő: Abban az esetben tudja, támogatni, hogyha ugyan úgy megfizeti az
adót, mint ahogy a többi tulajdonos.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Ezt Így nem lehet. Az övezeti besorolás nem módosul azzal, hogy állandó
lakcímmel van bejelentkezve az üdülőbe, ugyan akkor az adót is üdülőingatlanra kel! megfizetni.
Állandó lakcímet ]étesithet valaki üdülőbe, de ettől még üdülő marad.

Magyar Csilla polgármester: Az övezeti besorolás megváltoztatása hátránnyal Jár az
önkormányzatnak.

Németh Mihályné képviselő közbeszólt: Egy ingatlant kiemelni a többi közül lakóháznak, a többi
meg üdülő maradna! Vannak olyan lakók, akik az üdülőben életvitelszerűen ott élnek, és fizetik az
adót, a kérelmező pedig nem?

A képviselők egyetértettek a polgármesterrel, Magyar Csilla polgármester kérdése: Ki az, aki nem
támogatja a kérelmet?

Á jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint döntött:

13/2020.(J. 223 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 nem szavazat mellett nem támogatta Kisköre,
Rózsa u. 14. szám alatti, 2346 hrsz-ú üdülőingatlan lakóházzá történő nyilvánítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Kolozsvári Katalin képviselő kérdése, hogy a piac téren a térkövezés mikor és melyik oldalon
kezdik? Mennyit időt vesz igénybe?

Dr. Molnár Péter aljegyző válasza: Nem Kisköre Városfenntartó Kft. lesz a beruházó, hanem külsős
cég miután beszerzési eljárás került lefolytatásra. Á kezdésre konkrét időpontot nem tud mondani,
remélhetőleg rövid időn belül, a csúcsidőszak előtt megvalósul.

Miutái~ több nyilvánosan megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla
polgármester zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.
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